

7 أغسطس 2019

Mr. Hassan Abdul Rahman Al Sarkal
Executive Vice President
Chief Operation Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

سعادة / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

After Greeting:

Subject: Disclosure of results of Board Meeting of SALAMA – Islamic Arab Insurance Co.

تحية طيبة وبعد،
الموضوع: الإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس إدارة سلامة – الشركة الإسلامية العربية للتأمين

Kindly note that the Board of Director of SALAMA – Islamic Arab Insurance Company, convened on Wednesday 7 August 2019 and discussed following items:

يرجى العلم بأن مجلس إدارة سلامة – الشركة الإسلامية العربية للتأمين قد انعقد يوم الأربعاء الموافق 7 أغسطس 2019 وناقش المواضيع التالية:

1. Approved interim Financial statements for the six months period ended on June 30, 2019.
2. Approved recommendation of the Audit Committee on the appointment of Internal Auditor.
3. Under News Business item, the Board considered increasing of permitted ownership percentage for foreign investors in SALAMA from its current limit of 25% to the maximum extent permitted under the law (currently being 100% to GCC nationals and 49% for foreigners) and, following discussions, decided to call a meeting of the General Assembly to decide on this matter after obtain approval of the competent regulatory authority. Furthermore, the Board decided to communicate with the regulatory authorities and recommend increase of permitted foreign ownership percentage to 100%.

1. الموافقة على البيانات المالية المرحلية لفترة ستة أشهر والمنتهية في 30 يونيو 2019.
2. الموافقة على توصية لجنة التدقيق بشأن تعيين المدقق الداخلي.
3. وتحت بند ما يستجد من أعمال، ناقش المجلس زيادة نسبة ملكية المستثمرين من غير مواطني الدولة المسموح بها في الشركة من الحد الحالي والبالغ 25% إلى أقصى حد يسمح به القانون (والذي يتيح في الوقت الحالي 100% لمواطني مجلس التعاون و 49% للأجانب)، وبعد المداولة قرر المجلس الموافقة على دعوة لاجتماع الجمعية العمومية لاتخاذ القرار بهذا الشأن وذلك بعد الحصول موافقة السلطة التنظيمية المختصة. كما قرر المجلس مخاطبة السلطات التنظيمية المختصة بالتوصية برفع نسبة ملكية الأجانب المسموح بها إلى 100%.

Best Regards,

مع أطيب التحيات،


Parvaiz Siddiq
Chief Executive Officer

برويز صديق
الرئيس التنفيذي